

**Notice NPP format to be posted by Identified User for requirement over
\$25,000.00.**

FILE NUMBER: F5211-170736
 PROCUREMENT OFFICER NAME: Vicki McEwan
 TELEPHONE NUMBER: 506-452-4065

***THIS IS A BID SOLICITATION AGAINST PWGSC SUPPLY ARRANGEMENT
 # E60HN-11ELEC/001/HN to E60HN-11ELEC/014/HN FOR THE SUPPLY OF VARIOUS
 ELECTRONIC PARTS AND COMPONENTS, TOOLS, TEST INSTRUMENTS, RADIO
 FREQUENCY AND MICROWAVE COMPONENTS.***

Only pre-qualified Suppliers have been invited to bid.

*As a requirement of the Supply Arrangement this notice is published on Buy
 and Sell for a period of 15 calendar days.*

*Suppliers that do not already hold a Supply Arrangement for the supply of various electronic
 parts and components, tools, test instruments, radio frequency and microwave components
 identified above with PWGSC cannot submit their bid.*

The Department of Fisheries and Oceans Canada requires the following items:

Description	Model #	Manufacturer	Quantity
Test Set , non Custom. Standard catalog item	8800SX-139942 Digital radio test set	Cobham/aerflex	1
Audio Analyzer	8800Opt04-113337 P25 Conventional - Option	CobHam/Areoflex	1
Function generator	8800 Op110-113339 Tracking Generator	CobHam/Areoflex	1
Data logger/recorder	8800 Opt103-138527 Motorola APX Series Autotest	CobHam/Areoflex	1
Power sensor	R8800 Opt20- 139836 R&S powered sensor support	CobHam/Areoflex	1
Power sensor	nrt-z14-1120.5595.02 Directional power sensor 25Mhz – 1 Ghz 30 mW – 120 (300) W, N female	R&S	1
Power sensor	Nrt-Z5-14000.6909.02 USB interface adaptor for NRT Power sensor	R&S	1
Power supply component	67076-67076 , Spare internal battery	CobHam/Areoflex	1
Power supply component	114479 , battery charger	CobHam/Areoflex	1

Delivery date for all of the above mentioned goods is on or before 29 March 2018.

The responsive Supplier already holding a Supply arrangement for the items mentioned above from Public Works and Government Services Canada with the lowest evaluated price will be recommended for contract award.

The requirement is subject to the provisions of the North American Free Trade Agreement (NAFTA) and the Agreement on Internal Trade (AIT) and this notice is being published in accordance with these Agreements.

NOTE: This supply arrangement (SA) is refreshed on an ongoing basis. If you wish to find out how you can become a qualified SA Holder and/or to obtain additional information regarding this SA program, please contact PWGSC at stephane.dubeau@pwgsc-tpsgc.gc.ca.

Format de l'APM pour les besoins de plus de 25 000 \$

NUMÉRO DU DOSSIER : F5211-170736

NOM DE L'AUTORITÉ CONTRACTANTE : Vicki McEwan

NUMÉRO DE TÉLÉPHONE : 506-452-4065

CECI EST UNE DEMANDE DE SOUMISSION POUR LES ARRANGEMENTS EN MATIÈRE D'APPROVISIONNEMENT # E60HN-11ELEC/ 001/HN À E60HN-11ELEC/ 014/HN POUR FOURNIR DES PIÈCES ET COMPOSANTES ÉLECTRONIQUES VARIÉES, DES OUTILS, DES INSTRUMENTS ÉLECTRONIQUES ET ÉLECTRIQUES D'ÉTALONNAGE ET D'ESSAI ASSORTIES ET DES COMPOSANTS RADIOFRÉQUENCES ET HYPERFRÉQUENCES

Seulement les fournisseurs pré-qualifié ont été inviter à soumissionner

Tel que décrit dans l'arrangement en matière d'approvisionnement, ce préavis est publié pour une période de 15 jours.

Les fournisseurs n'ayant pas déjà un arrangement en matière d'approvisionnement pour fournir des pièces et composantes électroniques variées, des outils, des instruments électroniques et électriques d'étalonnage et d'essai assorties et des composants radiofréquences et hyperfréquences tel qu'identifié si-haut avec Travaux publics et services gouvernementaux Canada (TPSGC), ne peuvent soumissionner.

L'utilisateur désigné, ministère de Pêches et Océans Canada a besoin des articles suivants:

Description	Numéro de l'article	Manufacturier	Quantité
Test Set , non Custom. Standard catalog item	8800SX-139942 Digital radio test set	Cobham/aerflex	1
Audio Analyzer	8800Opt04-113337 P25 Conventional - Option	CobHam/Areoflex	1
Function generator	8800 Op110-113339 Tracking Generator	CobHam/Areoflex	1
Data logger/recorder	8800 Opt103-138527 Motorola APX Series Autotest	CobHam/Areoflex	1
Power sensor	R8800 Opt20- 139836 R&S powered sensor support	CobHam/Areoflex	1
Power sensor	nrt-z14-1120.5595.02 Directional power sensor 25Mhz – 1 Ghz 30 mW – 120 (300) W, N female	R&S	1
Power sensor	Nrt-Z5-14000.6909.02 USB interface adaptor for NRT Power sensor	R&S	1
Power supply component	67076-67076 , Spare internal battery	CobHam/Areoflex	1
Power supply component	114479 , battery charger	CobHam/Areoflex	1

La date de livraison pour les articles mentionnés est demandée pour le 29 mars 2018 ou avant.

Le soumissionnaire répondant, détenant un arrangement en matière d'approvisionnement pour fournir des pièces et composantes électroniques variées, des outils, des instruments électroniques et électriques d'étalonnage et d'essai assorties et des composants radiofréquences et hyperfréquences avec TPSGC, respectant la date de livraison obligatoire et ayant le prix cumulatif le plus bas, sera recommander pour l'attribution du contrat.

Ce besoin est assujetti aux dispositions de l'Accord de libre-échange nord-américain (ALENA) et de l'Accord sur le commerce intérieur (ACI).

REMARQUE : Cette arrangement en matière d'approvisionnement (AMA) est mis à jour régulièrement. Si vous désirez savoir comment devenir un titulaire d'AMA qualifié ou obtenir des renseignements supplémentaires concernant ce programme d'AMA, veuillez communiquer avec un représentant de TPSGC à stephane.dubeau@pwgsc-tpsgc.gc.ca.